
 
 
SGP Hardinxveld-Giessendam Artikel 12 vragen nav beslissing van de gemeente Sliedrecht om een 
AZC te realiseren op de Kweldamweg-Zwijnskade  
 
 
Enige maanden geleden, nadat de gemeente Sliedrecht gemeend heeft een voorlopige keuze te moeten 
maken voor een AZC binnen de gemeentegrenzen van Sliedrecht, is er contact gezocht met de 
buurgemeenten en heeft men een toelichting gegeven over het eerder genomen principebesluit om dit 
AZC op de grens van Sliedrecht en Hardinxveld-Giessendam te realiseren. 
 
 
Om een beeld te krijgen wat er de laatste maanden met Sliedrecht besproken is hebben we een 
aantal verhelderingsvragen voor u als college: 
 

⁃ Bent u als college op een transparante wijze meegenomen in het gehele traject wat tot nu toe 
gelopen is? Zijn er ook andere reële mogelijkheden aan bod geweest in de gesprekken met 
Sliedrecht? 
 

⁃ Welke stappen zijn vanuit onze gemeente hierin genomen?  
 

⁃ Heeft het COA ook met ons college hierover gesproken en zijn er afspraken /toezeggingen gedaan 
door het COA? 
 

⁃ De keuze voor de nu gekozen plaats, waar het AZC moet komen, is dit wat COA betreft ook de enige 
juiste? 
 

⁃ Hoe heeft het COA gereageerd, (indien ze dit gedaan hebben) op de beweringen op het gebied van 
veiligheid, praktisch, zorg en onderwijs en overige belangrijke redenen die ons college heeft 
aangegeven dat hier geen rekening mee gehouden is?  
 

⁃ Betekent deze beslissing dat de vergunning nog aangevraagd is in het oude jaar? Per 1 januari is de 
omgevingswet van kracht geworden. Kunt u duiden wat dit voor mogelijke consequenties heeft voor 
de komst van het AZC? 
 

⁃ Wat zijn de mogelijke vervolgstappen die u als college gaat zetten met betrekking tot deze 
locatiekeuze (juridisch, politiek, etc.)?'') 
 
Gezien de ontwikkelingen zien we de beantwoording van deze vragen zo snel mogelijk tegemoet en 
blijven wij als raad graag nauw betrokken met betrekking tot mogelijk vervolgstappen en 
ontwikkelingen 
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